
Fra: NJFF Østfold  
Sendt: tirsdag 24. september 2019 12:26 
Til: Webjørn Svendsen <WS@NJFF.no> 
Emne: SV: VS: Høring - Animaliehygieneforskriften endres, viltkontrollsteder fjernes  
 
Hei igjen, 
Her kommer noen setninger til om Animaliehygieneforskriften 
Det er behov for at de foreslåtte endringene følges opp med en organisert og tilrettelagt ordning - der 
kompetent jeger (feltkontrolløren) kan spørre en kontrollveterinær (gjerne med oversendelse av 
fotos) dersom feltkontrolløren kommer ut for tilfeller hvor undersøkelse av det felte viltet byr på 
usikkerheter. 
I tillegg trengs det retningslinjer for, og veiledningsmateriell til, godkjenning av enklere 
viltbehandlingsanlegg for begrenset produksjon, slik Mattilsynet nevner i sitt høringsskriv.  Det vil 
være et viktig virkemiddel og bedre rammevilkårene for Landbruks- og Matdepartementets satsing 
på, og strategi for næringsutvikling og verdiskapning basert på høstbare viltressurser. 
 
Mvh. 

Ole-Håkon Heier 

Fylkessekretær 
Norges Jeger- og Fiskerforbund Østfold 
  
Fra: NJFF Østfold  
Sendt: mandag 23. september 2019 15:21 
Til: Webjørn Svendsen <WS@NJFF.no> 
Emne: SV: VS: Høring - Animaliehygieneforskriften endres, viltkontrollsteder fjernes  
 
Heisan, 
Her kommer innspill til animaliehygieneforskriften fra NJFF Østfold, skrevet av Kjetil. 
Jeg mener Mattilsynet her har oversett kommunenes uttak av friskt vilt ved skadefelling. Dette bør 
kunne behandles som ved ordinær jakt, og at kompetent jeger (Feltkontrollør) kontrollerer slaktet og 
merker på vanlig måte. Forutsatt at det ikke var observert noe unormalt før felling og dyret virker 
friskt og normalt. 
Skrotten kan da omsettes fra kommunen til privatperson eller detaljist. 
 
Vilt med mindre skader (påkjørt vilt) så som knekt ben (ikke indre skader), som er avlivet under 
ettersøk av kommunen, bør også kunne kontrolleres av Feltkontrollør. Disse dyra vil i mange tilfeller 
ikke være mer preget av stress enn ved en normal jakt- /ettersøkssituasjon, og er meget godt egnet 
som mat. 
 
Se også på harmonisering i fht. den nye viltforskriften og Naturmangfoldlovens §18. 
 
Mvh. 

Ole-Håkon Heier 

Fylkessekretær 
Norges Jeger- og Fiskerforbund Østfold 
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